
C. 2

Zápis

ze zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 19. 12. 2018

konaného v budově Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových

Přítomno:

Omluveni:

při zahájení 18 zastupitelů města

v 15. 07 se dostavila MUDr. Kateřina Táborská

dále přítomno 19 zastupitelů města

v 18.45 hod zasedání opustila Mgr. Eva Chlumská
dále přítomno 18 zastupitelů

pan Jiří Mika
Ing. Martin Veselý

l) Zahájení

Zasedání Zastupitelstva města (ZM) Beroun zahájila v 15. 00 hodin a jednání poté řídila starostka
města RNDr. Chalupová.

konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno v souladu s Jednacím řádem
zastupitelstva města a zákonem o obcích.

uvedla, že dle prezenční listiny je přítomno 18 členů zastupitelstva z celkového počtu
21 zastupitelů, zastupitelstvo je usnášeníschopné.

konstatovala, že zápis z posledního zasedání zastupitelstva města byl určenými ověřovateli
zápisu řádně ověřen a shledán bez závad. K zápisu nebyly podány žádné námitky.
Usnesení i zápis byly zveřejněny.

Ověřovateli byli určeni: Mgr. Miroslava Holubová
Ing. Petr Veselý

Jako sčitatelé z řad zaměstnanců města byli určeni:

Zapisovatelkou byla určena:

Hana Tučkova

Kamila Benáková

Bc. Kamil Chce

Leona Pinkasová

Starostka města informovala, že o průběhu zasedání se pořizuje videozáznam.
Celý průběh jednání zastupitelstva je přenášen on-line na internetových stránkách města
a jeho záznam je pak umístěn na internetových stránkách města k nahlédnutí.



2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města

Starostka RNDr. Chalupová upozornila zastupitele, že Rada města Beroun na své schůzi
dne 12. 12. 2018 schválila rozšířený program zasedání zastupitelstva města, kam byly přidány
body jednání:
6) Návrh na poskytnutí dotace vlastníku nemovitosti v městské památkové zóně v roce 2018 -

Římskokatolická farnost Beroun

7) Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun na rok 2018 - Spolek Centrum zdravých
dětí Beroun

13) Vstup města Beroun do spolku Svatá Ludmila 1100 let, který Vám byl zaslán s ostatními
volnými návrhy

Dále upozornila na Zápis č. 5/2018 ze zasedání finančního výboru, který byl připraven na jednací
stoly před zahájením zasedání zastupitelstva. Zápis bude projednán v bodě Zápisy z jednání
výborů zastupitelstva města.

Starostka RNDr. Chalupová přednesla radou města upravený program zasedání.

l) Zahájení
2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města
3) Informace o plnění usnesení ZM
4) Návrh na určení kompetencí a zajišťování úkolů místostarostům
5) Návrh na delegování zástupců města na valné hromady obchodních společností s majetkovou

účastí města

6) Návrh na poskytnutí dotace vlastníku nemovitosti v městské památkové zóně v roce 2018 -
Římskokatolická farnost Beroun

7) Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun na rok 2018 - Spolek Centrum zdravých
dětí Beroun

8) Návrh Rozpočtového opatření města Beroun č. 5 na rok 2018
9) Návrh rozpočtu města Beroun na rok 2019
10) Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu "Poskytování dotací na kulturní

činnost ve městě Beroun v roce 2019"

11) Místní akční plán rozvoje vzdělávání ORP Beroun II. (MAP II. ) - souhlas se vznikem
pracovněprávního vztahu mezi městem a členem zastupitelstva

12) Nakládání s majetkem města
l. Koupě pozemku p.č. st. 4389, jehož součástí je stavba bez čp/če v k. ú. Beroun
2. Bezúplatný převod pozemků p.č. 2170/25 a p.č. 2170/26 v k. ú. Beroun - ŮZSVM
3. Bezúplatný převod pozemku p.č. 1125/41 v k. ú. Beroun (oddělen z p.č. 1125/13)
4. Prodej pozemku p.č. st. 4187 v k. ú. Beroun
5. Dodatek č. l k Dohodě uzavřené mezi městem Beroun a společností Beroun Hills, s. r. o.

13) Vstup města Beroun do spolku Svatá Ludmila 1100 let, z. s.
14) Volba člena kontrolního výboru
15) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města
16) Různé
17) Dotazy, připomínky, podněty
18)Závěr



MUDr. Kateřina Táborská se dostavila do zasedání zastupitelstva města v 15.07 hod.
Dále přítomno 19 členů zastupitelstva.

Starostka RNDr. Chalupová vyzvala k podání připomínek k návrhu programu jednání zastupitelstva
města.

Žádné návrhy na doplnění programu nebyly předneseny a bylo o něm hlasováno.

Usneseníč. 117/2018

Zastupitelstvo města Beroun schvaluje program zasedání zastupitelstva města.
Výsledek hlasování: pro -19, proti - 0, zdržel se - O
Usnesení bylo přijato jednomyslně.

3) Informace o plnění úkolů vyplývajících z usnesení zastupitelstva města

Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že zastupitelé obdrželi materiál Informace o plnění úkolů
vyplývajících z usnesení zastupitelstva.

K plnění úkolů vyplývajících z usnesení nebyly žádné připomínky, zastupitelstvo vzalo informace
na vědomí.

Výsledek hlasování: pro -19, proti - 0, zdržel se - 0.

4) Návrh na určení kompetencí a zajišťování úkolů místostarostům

Starostka RNDr. Chalupová připomněla, že na ustavujícím zasedání zastupitelstvo zvolilo dva
místostarosty- Ing. Michala Mišinu a Mgr. Dušana Tomča. Uvedla, že dle organizačního řádu
městského úřadu vykonávají starosta a m ístosta roštové dohled nad činností odborů, oddělení

a organizací zřízených městem podle rozdělení oblastí působnosti mezi starostu a místostarosty.
Zdůraznila, že kompetence byly rozděleny dle znalostí, zkušeností a erudice starostky
a místostarostů, aby byla zajištěna co největší efektivnost činnosti.

Starostka RNDr. Chalupová otevřela diskuzi.

Ze zastupitelů se přihlásil Ing. Petr Veselý s dotazem, zda má Mgr. Tomčo odborné zkušenosti
v souvislosti s územním plánováním.

RNDr. Chalupová a Ing. Mišina vysvětlili, že odbor územního plánování a regionálního rozvoje
se zabývá mimo jiné i získáváním dotací, což je úzce spjato s financemi. Dále uvedli, že se vedení
města snaží dodržovat zásadu, že komise jako poradní orgány jsou vedeny předsedy z jiných
volebních stran než je strana, ze které je místostarosta, který má odbor v gesci.
Mgr. Tomčo uvedl, že provázanost odborů na městském úřadě je velká a vedení města chtělo více
podpořit vzájemnou spolupráci.

Ing. Petr Veselý se dotázal na důvod složení komise pro územní plán, což mu bylo vysvětleno.

Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování.



Usneseníč. 118/2018

Zastupitelstvo města Beroun určuje kompetence místostarostů a v souladu s § 104 odst. l zákona
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, jim svěřuje zajišťování
úkolů v těchto oblastech:

• místostarosta Ing. Michal Mišina - oblasti majetku a investic, dopravy, výstavby, hospodářské
správy

• místostarosta Mgr. Dušan Tomčo - oblasti financí, územního plánování a regionálního
rozvoje, školství a volnočasových aktivit, sociálních věcí a zdravotnictví.

Výsledek hlasování: pro -16, proti - 0, zdržel se - 3
Usnesení bylo přijato.

5) Návrh na delegování zástupců města na valné hromady obchodních společností s majetkovou
účastí města

Úvodní slovo přednesla starostka RNDr. Chalupová.
RNDr. Chalupová uvedla, že město Beroun má majetkovou účast v některých obchodních

společnostech. Zástupce města na valné hromady společností s majetkovou účastí města,
tj. Vodovody a kanalizace Beroun, a. s., a Úpravna vody Zelivka, a. s., deleguje dle zákona
zastupitelstvo města. Do 31. 12. 2018 jsou na valné hromady uvedených společností delegování

zástupci města Ing. Šárka Endrlová a Ing. Michal Mišina. Vzhledem k tomu, že jejich delegace
končí, je nutné aby zastupitelstvo města delegovalo na období od 1. 1. 2019 do 31. 12. 2022
své zástupce. Rada města doporučila delegovat jako zástupce města starostku města
RNDr. Soňu Chalupovou a místostarostu Ing. Michala Mišinu s tím, že oba budou oprávněni
zastupovat město Beroun samostatně.

Starostka RNDr. Chalupová otevřela rozpravu.
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil Mgr. Ondřej Šimon, MPA, s dotazem na členství v dozorčí
radě.

RNDr. Chalupová uvedla, že město Beroun má své zástupce v dozorčích radách výše uvedených
společností, a to pana Patrika Brodana, BBA, a Ing. Šárku Endrlovou, kterým ještě trvá jejich
pětiletý mandát. Vysvětlila, že zástupce města nejmenuje město, ale jsou voleni orgány
společností. Dále uvedla výhody jejich zachování z důvodu hájení zájmů města.

Bylo přistoupeno k hlasování.

Usneseníč. 119/2018

Zastupitelstvo města Beroun v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. f) zákona
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, deleguje starostku
RNDr. Soňu Chalupovou a místostarostu Ing. Michala Mišinu, aby každý z nich samostatně
zastupoval město Beroun na všech valných hromadách, které se budou konat v období
od 1. 1. 2019 do 31. 12. 2022 v obchodních společnostech:

• Vodovody a kanalizace Beroun, a. s., se sídlem Beroun, Mostníkovská 255, PSČ 266 41,
IČ:46356975,

• Úpravna vody Zelivka, a. s., se sídlem K Horkám 16/23, Hostivař, 102 00 Praha 10,
IČ:26496224,

v nichž má město Beroun majetkovou účast
Výsledek hlasování: pro -19, proti - 0, zdržel se - O
Usnesení bylo přijato jednomyslně.



6) Návrh na poskytnutí dotace vlastníku nemovitosti v městské památkové zóně v roce 2018 -
Římskokatolická farnost Beroun

Úvodní slovo přednesl místostarosta Ing. Mišina, který uvedl, že v rozpočtu města pro rok 2018
byla schválena ve Fondu programu regenerace městské památkové zóny položka "příspěvek
na opravu obřadní zdi areálu fary". Položka byla však vyřazena a teď znovu zařazena
do rozpočtu.

Do diskuze se zapojil Mgr. Kus s upřesněním, že v průběhu roku zástupce Římskokatolické
farnosti Beroun požádal o možnost použít finance na opravu střechy Zábranského kostela, což

nebylo schváleno a položka byla v rozpočtové úpravě č. 3 vyřazena. Později se Římskokatolické
farnosti podařilo získat dostatek financí na opravu zdi, kterou zrealizovala.
Z tohoto důvodu se navrhuje souhlasit s poskytnutím dotace Římskokatolické farnosti jako
vlastníku nemovitosti v městské památkové zóně.

Usnesení č. 120/2018
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s poskytnutím dotace z rozpočtu města Beroun
pro Římskokatolickou farnost Beroun, IC: 437625190, se sídlem Seydlovo nám. 24,
266 Ol Beroun-Centrum, na opravu obřadní zdi areálu fary v Berouně ve výši 300.000,- Kč
z Fondu programu regenerace městské památkové zóny a dále s uzavřením veřejnoprávní
smlouvy o jejím poskytnutí, za předpokladu, že Zastupitelstvo města v rámci rozpočtového
opatření č. 5 na rok 2018 navýší položku „příspěvek na opravu obřadní zdi areálu fary"
na částku 300. 000,-Kč.

Výsledek hlasování: pro -19, proti - 0, zdržel se - O
Usnesení bylo přijato jednomyslně.

7) Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun 2018 - Spolek Centrum zdravých dětí
Beroun

Starostka RNDr. Chalupová informovala o žádosti o žádosti Spolku Centrum zdravých dětí

Beroun o poskytnutí dotace z rozpočtu města na rok 2018. Spolek žádá o finanční
částku 100. 000,- Kč určenou na reprezentaci HC Berounských Lvic od ledna do prosince 2018.
Mgr. Tomčo doplnil, že žádost byla projednána komisí pro sport a sportovní dotace a radou
města, které k žádosti zaujaly negativní stanovisko. Jako důvod uvedl, že žádost o dotaci
na celoroční činnost byla podána téměř na konci roku 2018. Spolek čerpá i jiné dotace

na reprezentaci města a podporu mládeže do 19 let.
RNDr. Chalupová vyjádřila názor, že v příštím roce může spolek podat žádost o dotaci
za dodržení zásad pro rozdělování dotací. Připomněla, že Spolek Centrum zdravých dětí
Beroun je městem podporován jinými dotacemi. Výše uvedená žádost o dotaci byla žádostí
o mimořádnou dotaci.

Starostka RNDr. Chalupová otevřela rozpravu.

Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil Mgr. Voldán s názorem, že Spolek Centrum zdravých dětí
Beroun vykonal v průběhu své dlouholeté činnosti spoustu práce a neschválením dotace bude
poškozen celý klub nejen HC Berounské Lvice.
Mgr. Tomčo znovu připomněl, že spolek je městem Beroun podporován, čerpají i jiné dotace.
Tato dotace měla být mimořádnou dotací za úspěšnou reprezentaci města v nejvyšší hokejové



soutěži. Uvedl, že v současné době činnost HC Berounské Lvice v současné době nepodporuje
kladné zviditelnění města Beroun.

Ing. Boldi zdůraznila, že jednání se sportovním klubem probíhá naprosto standartně. Ale tato
žádost je velmi nestandartní vzhledem k termínu podání žádosti na celoroční činnost na konci
roku, kdy rozpočet na tento rok je již vyčerpán. Město Beroun má schválen analýzu a plán

rozvoje sportu, dle kterého město primárně podporuje sportovní činnost mládeže do 19 let
věku, ale lze samozřejmě podpořit i nadstandartní reprezentaci města.

Dále se do diskuze přihlásil pan Machart s návrhem vyhovět žádosti z části a poskytnout Spolku
Centrum zdravých dětí Beroun dotaci ve výši 30 tis Kč.
Starostka RNDr. Chalupová se dotázala pana Macharta z jaké položky rozpočtu chce dotace
financovat.

Ins. Maršíková, vedoucí finančního odboru, navrhla možnost použít na tuto dotaci finance
z fondu rezerv a rozvoje.

RNDr. Chalupová požádala pana Macharta, aby zformulovat znění protinávrhu.
Pan Machart navrhl toto znění:

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s poskytnutím mimořádné dotace na reprezentaci
Spolku Centrum zdravých dětí Beroun ve výši 30. 000,- Kč s tím, že bude pokryta z fondu rezerv

a rozvoje.

Proběhlo hlasování o protinávrhu pana Macharta.
Výsledek hlasování: pro - 6, proti -12, zdržel se -1.
Protinávrh nebyl přijat.

RNDr. Chalupová konstatovala, že protinávrh nebyl přijat, bude se tedy hlasovat o původním
návrhu rady města a zahájila o něm hlasování.

Usneseníč. 121/2018

Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasíš poskytnutím dotace Spolku Centrum zdravých dětí
Beroun, IČ: 47515384, se sídlem Máchova 765, 266 Ol Beroun, ve výši 100.000,- Kč
na reprezentaci HC Berounských Lvic v první lize žen v ČR.
Výsledek hlasování: pro -12, proti - 4, zdržel se - 3
Usnesení bylo přijato.

8) Návrh Rozpočtového opatření města Beroun č. 5 na rok 2018

Úvodní slovo přednesla starostka RNDr. Chalupová
Požádala o stanovisko finančního výboru jeho předsedu tng. Burkerta.
tng. Burkert uvedl, že finanční výbor projednal na svém jednání dne 26. 11. 2018 návrh
rozpočtového opatření. Jednání se zúčastnili m ístosta roštové Ing. Mišina a Mgr. Tomčo, kteří
podali vysvětlení k některým položkám.

Ing. Burkert konstatoval, že finanční výbor souhlasí s navrženým Rozpočtovým opatřením č. 5
na rok 2018 a doporučuje jej zastupitelstvu ke schválení.

Starostka RNDr. Chalupová otevřela rozpravu.
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil Mgr. Simon, MPA, s dotazem, zda se podařila splnit lhůta
na profinancování částky ve výši 30 mil Kč při realizaci přístavby ZŠ Beroun - Závodí, což je
podmínkou pro získání dotace.

Ing. Mišina informoval, že se podařilo proinvestovat cca 22 mil Kč, byla odeslána žádost o převod
zbylých financí na rok 2019.



V diskuzi byly projednány a upřesněny některé položky návrhu rozpočtového opatření.

Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.

Usneseníč. 122/2018

Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Rozpočtové opatření města Beroun č. 5 na rok 2018
v předloženém znění.
Výsledek hlasování: pro -19, proti - 0, zdržel se - O
Pro byli: Ing. Michal Mišina, RNDr. Soňa Chalupová, Mgr. Dušan Tomčo, Ing. Irena Mastná,

Mgr. Ivan Kus, Mgr. Olga Chocová, Mgr. Eva Chlumská, MUDr. Klára Sillerová,
MUDr. Kateřina Táborská, Mgr. Miroslava Holubová, Mgr. Emil Snaidauf,
Mgr. Ondřej Simon, MPA, Jiří Pokorný, Kamil Machart, Ing. Petr Veselý,

Mgr. Adam Voldán, Mgr. Luboš Zálom, Ing. Viktor Burkert, Ing. Vratislav Randa
Proti byli: nikdo
Zdrželi se: nikdo

Usnesení bylo přijato jednomyslně.
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu.

9) Návrh Rozpočtu města Beroun na rok 2019

Starostka RNDr. Chalupová upozornila zastupitele na tištěnou informaci, kterou obdrželi
na jednací stoly, a která se týká úpravy položky na dotaci na městskou hromadnou dopravu.
Vysvětlila, že se jedná o navýšení částky z důvodu navýšení minimální mzdy nařízením vlády
č. 764 z 20. 11. 2018. Doplnila, že vedení města Beroun se společností ARRIVA výši dotace

na MHD projednalo. Rada města takto upravený návrh rozpočtu na rok 2019 schválila.

RNDr. Chalupová požádala o stanovisko finančního výboru jeho předsedu_lngJByrkerta^
Ing. Burkert uvedl, že finanční výbor projednal na svém jednání dne 26. 11. 2018 návrh rozpočtu
města na rok 2019. Projednali některé položky a navrhli předložený návrh rozpočtu ke schválení.
Nicméně finanční výbor přijal usnesení, kdy doporučil vedení města zabývat se v průběhu
dalšího období některými tématy.

Starostka RNDr. Chalupová otevřela rozpravu.

Ze zastupitelů se do diskuze zapojil tne. Petr Veselý s dotazem na navýšení dotace na městskou
hromadnou dopravu.
Mgr. Tomčo podal vysvětlení, že město Beroun je objednatelem služby. Smlouva je uzavírána
vždy na jeden kalendářní rok. Město Králův Dvůr hradí svůj podíl dopravy.
Mgr. Šimon, MPA, se dotázal, zda se neuvažuje o převodu přebytku roku 2018 dát do rezerv a

nepoužít celý do rozpočtu roku 2019. Starostka města odpověděla, že se tímto bude zabývat
l. úprava rozpočtu na rok 2019.
Měr. Tomčo upřesnil, že hlavním cílem přípravy rozpočtu na rok 2019 bylo zajistit dostatek
financí pro velké projekty, které se realizují a nejsou ukončené. Uvedl, že město Beroun je velmi
úspěšné v získávání dotací, ale v rozpočtu města musí být dostatečné finanční prostředky
na jejich pokrytí.

Dále se do diskuze zapojil pan Machart s dotazem na čerpání účelového úvěru, což vysvětlil
místostarosta Ing. Mišina tím, že město musí mít finančně pokryté všechny investiční akce



v plné výši, i když na ně využije dotace. Mgr. Tomčo doplnil, že úvěr je využíván jako úvěrový
rámec a město jej může ale nemusí využít.

Mgr. Voldán, člen finančního výboru, přednesl na záznam doporučená témata, kterými by se
vedení města mělo v příštím období zabývat. Jedná se o:

• Rozklíčování důležitých kulturních akcí, nyní v rozpočtu MKC
• Smluvní vztah, ceny a celková spolupráce se společností AVE CZ
• Uspořené prostředky z minulých let na revitalizaci zeleně zahrnout do rozpočtu města

na stejný účel
• Aby školské organizace více zapojily svůj rezervní fond na úhradu svých drobných

záměrů

• Optimalizace nákladů na účetní služby v Městské knihovně Beroun
• Prověření výše poplatků za tržiště a případně uvažovat o jejich navýšení

Mgr. Tomce poděkoval a uvedl, že na řadě připomínek již vedení města pracuje, zmínil jednání
se společností AVE.
lne. Mišina informoval, že o změně poplatků za tržiště se uvažuje a bude předložen návrh radě
města na jejím lednovém jednání.

Pan Machart se dotázal na položku „dar na investice do školství", lne. Mišina informoval,
že město Beroun má uzavřenu se společností Beroun Hills smlouvu o investici společnosti
Beroun Hills na rekonstrukci mateřské školyvKomunitním centru.

Mgr. Zálom se přihlásil do diskuze s dotazem na položku 221 „Přijaté sankční platby" a uvedl svůj
názor, že příjem z pokut nemá být plánovaná položka v rozpočtu, protože je následně větší
motivace k tomu, aby byla položka v určené výši naplněna.
RNDr. Chalupová uvedla, že se jedná o příjem města a proto musí být uveden v rozpočtu města.

Na dotazy Mgr. Voldána ohledně plánovací smlouvy se společností Beroun Hills a řešení
dopravní situace v lokalitě křižovatky Talichova a Okružní ulice objasnil tnp. Mišina podrobnosti
a informoval, že se připravuje architektonická soutěž na Wagnerovo náměstí. Dále zodpovědět
dotaz na částku uvedenou v rozpočtu jako dar, že bude využita na kompletní rekonstrukci
prvního nadzemního podlaží budovy komunitního centra včetně předělání příček, sociálního
zařízení, výdejny jídel apod. Náklady jsou odhadovány na cca 8,5 mil Kč včetně zařízení.
Na další otázku Mgr. Voldána uvedl, že město Beroun bude dále jednat s developerskými
společnostmi o tom, jak se chtějí podílet na zbudování a údržbě infrastruktury města.

Přestávka od 16. 50 do 17. 05 hod

Starostka RNDr. Chalupová v 17.05 hod zahájila 2. část zasedání zastupitelstva.

Bylo přítomno 19 zastupitelů.

Po přestávce pokračovala diskuze k některým položkám rozpočtu.
Mgr. Šimon, MPA. se dotázal na Doložku ohledně skládky Lištice, lne. Mišina informoval o
momentální situaci.



Pan Machart se dotázal na změnu financování, kdy v roce 2018 dotaci sportovním subjektům
zajišťovalo město a v roce 2019 se o tuto částku navyšuje příspěvek organizaci. Starostka města
zodpověděla, že se jedná o změnu příspěvku na dotovaný led na zimním stadionu.
Dále se pan Machart dotázal na dostupnost informace o hospodaření společnosti Berounská
sportovní. Právnická města Měr. Fráňova upozornila, že akciové společnosti povinně zveřejňují
výsledky hospodaření. Dále se do diskuze zapojili RNDr_Chalyfioya, Mgr. Tomčo, lne. Randa,
Mgr. Kus a ředitel společnosti Berounská sportovní Mgr. Marx.
Mgr. Marx uvedl, že výroční zprávy společnosti jsou povinně zveřejněny, zároveň nabídl možnost
osobního jednání. Zhruba shrnul finanční příjmy a výdaje společnosti.
Pan Machart uvedl další položky (příspěvek MKC, mimořádný vklad mimo základní kapitál
do společností Parkování Beroun a Berounská sportovní), o kterých má zastupitelstvo
rozhodnout aniž by znalo hospodaření společností.
RjM^r_Chalyfioya upozornila pana Macharta, že zastupitelé se mohou s jakýmkoliv dotazem,
který vyžaduje podrobnější informace, kdykoliv obrátit na pracovníky městského úřadu.
Ing. Maršíková, vedoucí finančního odboru, uvedla, že mimořádný vklad do společnosti
Parkování Beroun je určen na splátku úvěru na vybudování parkovacího domu.
Pan Machart navrhl uvedené položky z rozpočtu vyjmout a schválit je v první úpravě rozpočtu
v únoru 2019.

Mgr. Kus upřesnil podrobnosti vzniku a postup schvalování rozpočtu, zdůraznil legitimitu tohoto
postupu. Upozornil, že neschválení rozpočtu by vedlo k ochromení činnost města.
lne. Mišina, jako jednatel společnosti Parkování Beroun, uvedl, že všechny zisky společnosti jdou
do rozpočtu města, proto společnosti nezbývají finanční prostředky na splácení úvěru
za parkovací dům. Proto město vkládá částku, která je stanovena dle výše splátky úvěru.
Pan Machart navrhl, aby zastupitelstvo města požádalo zmíněné společnosti o předložení
výsledků hospodaření za rok 2018 a předložení podrobného návrhu rozpočtu na rok 2019
na příštím jednání zastupitelstva.
Měr. Šimon, MPA, upozornil, že neschválení nebo úprava rozpočtu ohrozí existenci a chod
společností. Úpravy lze řešit v úpravě rozpočtu v příštím roce. Vyjádřil souhlas s tím, že
zastupitelé by měli mít informace o rozpočtu výše uvedených společností, ale v současné době
nemohou společnosti zůstat bez finančních prostředků.
Mgr. Kus zdůraznil, že požadavky příspěvkových organizací při tvorbě rozpočtu jsou podloženy
kalkulací nákladů, požadavky musí být zdůvodněny.
lne. Burkert, předseda finančního výboru, doplnil, že požadavky příspěvkových organizací jsou
v komentáři k rozpočtu podrobně rozepsány. Zdůraznil, že každý zastupitel si mohl komentář
prostudovat.

Dále se přihlásil Měr. Voldán s protinávrhem. Uvedl, že připravil návrh k projednání radou města
na vytvoření položky na dobrovolné sázení stromů. Navrhl, že v případě daru pro jubilanty či
svatebčany by mohla být vytvořena položka velmi malého rozsahu z reprezentačních nákladů
města.

Starostka RNDr. Chalupová konstatovala, že se jedná o nesystémový návrh a vysvětlila důvody.
Dotázala se Mgr. Voldána, zda na svém návrhu trvá.
Měr. Voldán svůj návrh stáhl.

RNDr. Chalupová ukončila diskuzi.

Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení podle jmen.



Usnesení č. 123/2018

Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Rozpočet města Beroun na rok 2019 v radou města
upraveném zněni.

Výsledek hlasování: pro -18, proti - 0, zdržel se -1
Pro byli: Ing. Michal Mišina, RNDr. Soňa Chalupová, Mgr. Dušan Tomčo, Ing. Irena Mastná,

Mgr. Ivan Kus, Mgr. Olga Chocová, Mgr. Eva Chlumská, MUDr. Klára Šillerová,
MUDr. Kateřina Táborská, Mgr. Miroslava Holubová, Mgr. Emil Šnaidauf,
Mgr. Ondřej Šimon, MPA, Jiří Pokorný, Ing. Petr Veselý, Mgr. Adam Voldán,
Mgr. Luboš Zálom, Ing. Viktor Burkert, Ing. Vratislav Randa

Proti byli: nikdo
Zdrželi se: Kamil Machart

Usnesení bylo přijato.
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu.

10) Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu "Poskytování dotací na kulturní činnost
ve městě Beroun v roce 2019"

Starostka RNDr. Chalupová předala slovo Mgr. Tomčovi, který uvedl, že vyhodnocení žádostí
na kulturní činnost projednala komise pro kulturu a kulturní dotace návrh a následně rada
města. Součástí volného navrhuje doporučení a komentáře k jednotlivým žádostem.
Ing. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, poděkovala za vstřícnost vedení
města za jmenování komise pro kulturu a kulturní dotace, a členům komise, kteří ve velmi

krátkém čase prostudovali žádosti o kulturní dotace a vyhodnotili je. Návrh byl v řádném
termínu předložen radě města, která jej rovněž schválila. Tímto se vyšlo vstříc poskytovatelům
kultury ve městě Beroun, aby již počátkem roku měli jistotu finančních prostředků.
lne. Boldi dále uvedla, že nastavený systém hodnocení žádostí o dotace je dobře nastaven
a funguje.

Mgr. Tomčo otevřel rozpravu.

Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil lne. Petr Veselý s dotazem, proč dotace Jungmannově
základní škole na Školní akademii k 150. výročí školy je poskytována na pronájem Kulturního
domu Plzeňka. Vyjádřil názor, že podpora města by mohla být vyjádřena jinak než dotací nájmu
v zařízení patřícímu městu.

Pan Veselý, ředitel MKC, uvedl, že pronájem kulturního domu je stanoven ceníkem, který
zohledňuje subjekty berounské, komerční, školní atd.

RNDr. Chalupová vyjádřila názor, že by se musel změnit systém rozdělování dotací.
Ing. Randa vysvětlil, že navrhovaný postup by mohl být hodnocen jako nedovolená podpora
podnikajícímu subjektu.

Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.

Usnesení č. 124/2018

Zastupitelstvo města Beroun

l. souhlasí s poskytnutím dotací z rozpočtu města Beroun na kulturní činnost v letech 2019
a 2020 podle návrhu zpracovaného komisí pro kulturu a kulturní dotace ze dne 19. 11. 2018,
včetně uzavření veřejnoprávních smluv na jejich poskytnutí.

II. bere na vědomí odůvodnění rozdělení dotací na kulturní činnost, které předložila Komise
pro kulturu a kulturní dotace.
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Výsledek hlasování: pro -18, proti - 0, zdržel se - l
Usnesení bylo přijato.

11) Místní akční plán rozvoje vzdělávání ORP Beroun II. (MAP II. ) - souhlas se vznikem
pracovněprávního vztahu mezi městem a členem zastupitelstva

Úvodní slovo přednesla starostka RNDr. Chalupová. Uvedla, že se jedná již o druhou etapu, první
etapa byla velmi úspěšná. Povinně jsou vytvářeny čtyři pracovní skupiny a vedoucí každé z nich
pobírá za vykonanou činnost finanční odměnu. Vzhledem k tomu, že dvě vedoucí pracovní skupiny
jsou členkami zastupitelstva a v souladu se zákonem je v pravomoci zastupitelstva města vyslovit
souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi městem a členem zastupitelstva města, je
předkládán tento volný návrh.
Mgr. Chocova a Měr. Chlumská nahlásily střet zájmů a nebudou o tomto volném návrhu hlasovat.

Starostka RNDr. Chalupová otevřela rozpravu.

Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se nikdo nepřihlásil.

Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.

Usneseníč. 125/2018
Zastupitelstvo města vyslovuje souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi městem
Beroun a zastupitelkami Mgr. Evou Chlumskou a Mgr. Olgou Chocovou v rámci projektu Místní
akční plán rozvoje vzdělávání ORP Beroun II. dle předloženého návrhu.
Výsledek hlasování: pro -17, proti - 0, zdržel se - 0, nehlasoval - 2
Usnesení bylo přijato.
Měr. Chocová a Mgr. Chlumská z důvodu podjatosti nehlasovaly o tomto volném návrhu.

12) Nakládání s majetkem města

K projednání majetkových volných návrhů předala starostka RNDr. Chalupová slovo
místostarostovi lne. Mišinovi.

l. Koupě pozemku p.č. st. 4389, jehož součástí je stavba bez čp/če v k. ú. Beroun

lne. Mišina uvedl, že se jedná o pozemek a objekt, který je vytipován jako vhodný
na přemístění denního stacionáře pro lidi bez domova v lokalitě za Litavkou v blízkosti
skateparku. Objekt je určen k demolici, ale základy lze využít jako základ pro umístění buněk,
ve kterých bude denní stacionář provozován. Žádost o koupi byla zaslána Českým drahám.
Součástí koupě bude i pronájem části sousedního pozemku, který v současné době nelze
odkoupit z důvodu probíhajících stavebních prací u vlakového nádraží v Berouně, Denní
stacionář by provozovala Farní charita, přestěhování a zprovoznění je předběžně domluvené,
časově by se mělo stihnout v průběhu příštího roku.
RNDr. Chalupová podotkla, že celá tato akce je úzce spjata s realizací mateřské školy v budově
Komunitního centra.

Ing Mišina otevřel rozpravu.
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Ze zastupitelů se přihlásil lne. Petr Veselý s dotazem na přístupovou cestu. Ing. Mišina uvedl, že
je domluvena možnost průjezdu. V budoucnu se připravuje stavba Jižního obchvatu, jehož
součástí bude vybudování přístupové komunikace.

Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu
usneseni.

Usneseníč. 126/2018

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s koupí pozemku p.č. st. 4389, jehož součástí je stavba
bez čp/če v k. ú. Beroun od společnosti České dráhy, a. s., IČ: 70994226, se sídlem Praha l,
Nábřeží L. Svobody 1222, PSČ 110 15, za celkovou kupní cenu 510.000,- Kč.
Výsledek hlasování: pro -19, proti - 0, zdržel se - O
Usnesení bylo přijato jednomyslně.

2. Bezúplatný převod pozemků p.č. 2170/25 a p.č. 2170/26 v k. ú. Beroun - ŮZSVM

Ing. Mišina informoval, že se jedná o pozemky nacházející se na Závodí za železničním
přejezdem směrem na Kladno. Pozemky budou převedeny do majetku města bezúplatně.

Ing. Mišina otevřel rozpravu.
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno
k hlasování o návrhu usnesení.

Usnesení č. 127/2018

Zastupitelstvo města Beroun souhlasíš bezúplatným převodem pozemků p.č. 2170/25 a p.č.
2170/26 v k. ú. Beroun z vlastnictví ČR - Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových,
IČ: 69797111, se sídlem 128 00 Praha - Nové Město, Rašínovo nábřeží 390/42 do vlastnictví
města Beroun

Výsledek hlasování: pro -19, proti - 0, zdržel se - O
Usnesení bylo přijato jednomyslně.

3. Bezúplatný převod pozemku p.č. 1125/41 v k, u^ Beroun (oddělen z p.č. 1125/13)

Ing. Mišina informoval, že město Beroun požádalo o bezúplatný převod pozemku
pod cyklostezkou v blízkosti plánovaného Jižního obchvatu.

Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu.

Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu
usnesení.

Usnesení č. 128/2018

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s bezúplatným převodem pozemku p.č. 1125/41
v k. ú. Beroun (odděleného geometrickým plánem č. 5935-99/2016 ze dne 4. 10. 2016
z p.č. 1125/13) z vlastnictví ČR - Státního pozemkového úřadu, IČ: 01312774, se sídlem
130 00 Praha-Zižkov, Husinecká 1024/la do vlastnictví města Beroun.

Výsledek hlasování: pro -19, proti - 0, zdržel se - O
Usnesení bylo přijato jednomyslně.
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4. Prodej pozemku p.č. st. 4187 v k. u. Beroun

Ing. Mišina uvedl, že se jedná o pozemek na Zavodiv blízkosti cyklostezky. Bylo zjištěno, že
na pozemku města stojí chata. Bylo zahájeno jednání s majitelem chaty, který projevil zájem
jak o koupi pozemku pod chatou, tak o pronájem části pozemku. Záměr města prodat uvedený
pozemek byl řádně zveřejněn.

Ing. Mišina otevřel rozpravu.

Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nezapojil.
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.

Usneseníč. 129/2018

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem pozemku p.č. st. 4187 o výměře 29 m2
v k. ú. Beroun, na základě geometrického plánu ̂  P322-12Q/2018 ze dne 14. 11. 2018
z vlastnictví města Beroun do vlastnictví pana P. - R. bytem.
Rudník u Vrchlabí, za celkovou kupní cenu 16. 820,- Kč a za náklady spojené s prodejem.
Výsledek hlasování: pro -18, proti - 0, zdržet se -1

Usnesení bylo přijato.

5. Dodatek č. l k Dohodě uzavřené mezi městem Beroun a společností Beroun Hitls, s. r. o.

lne. Mišina uvedl, že město Beroun se společností Beroun Hills, s. r.o., uzavřelo dne 2. 10. 2017
Dohodu o změně některých ujednání ve smlouvě o úplatném převodu vlastnického práva
k nemovitostem v areálu bývalých „nových kasáren". Společnost Beroun Hills se zavázala
podílet se na řešení zvýšených požadavků na veřejnou dopravní infrastrukturu převodem části
svých pozemků za účelem realizace záměru města Beroun vybudovat v lokalitě Wagnerova
náměstí a navazujících komunikacích novou či rozšířit stávající dopravní infrastrukturu.
Město Beroun se zavázalo, že bude přípravu konzultovat s Beroun Hitls a předloží návrh
do 31. 12. 2018. Vzhledem k tomu, že bude do 15. 2. 2019 vypsán nový dotační titul

pro organizátory architektonických soutěží, hodlá město Beroun tento dotační titul využít.
Město Beroun a společnost Beroun Hills se dohodly, že lhůta stanovená v Dohodě se
prodlužuje do 30. 6. 2019, což je předmětem dodatku č. l.

Ing. Mišina otevřel rozpravu.
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nezapojil.
Dále bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.

Usneseníč. 130/2018
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením Dodatku č. l k Dohodě o změně některých
ujednání ve Smlouvě o úplatném převodu vlastnického práva k nemovitostem, o zřízení
věcných břemen, předkupního práva a o dalších závazcích a podmínkách, za kterých se převod
vlastnictví k nemovitostem sjednává ze dne 6. 9. 2005, ve znění Dodatku č. l ze dne 16. 9. 2009
a 11. 9. 2009 a o nových závazcích (právech a povinnostech) smluvních stran ze dne 2. 10. 2017
mezi městem Beroun a společností Beroun Hills, s. r. o., IČ: 27911764, se sídlem Voctářova
2449/5, Libeň, 180 00 Praha 8, v předloženém znění.
Výsledek hlasování: pro -17, proti - 0, zdržel se - 2
Usnesení bylo přijato.
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13. Vstup města Beroun do spolku Svatá Ludmila 1100 let, z. s.

Úvodní slovo k tomuto návrhu přednesla starostka RNDr. Chalupová. Uvedla, že se jedná o návrh,
aby se město Beroun stalo plnohodnotným členem spolku Svatá Ludmila 1100 let, z.s. Město

Beroun se spolkem dlouhodobě a úspěšně spolupracuje, má se spolkem podepsané
memorandum.

RNDr. Chalupová informovala, že dle stanov spolku činí členský příspěvek města činí 20.000,- Kč
ročně.

Mgr. Kus připomněl spolupráci se spolkem Svatá Ludmila 1100 let, různé akce, kterých se město
Beroun zúčastňuje neboje pořádá.
Mgr. Šimon, MPA, vyjádřil souhlas se vstupem do spolku a dotázal se, jakým způsobem budou
finance využity.

RNDr. Chalupová upozornila, že se jedná o členský příspěvek, tudíž není známo využití této částky.
Mgr. Voldán se zajímal o konkrétní projekty, které spolek realizuje a připravuje.
Ing. Boldi připomněla, že projekty bude organizovat spolek, budou směřovat k velké oslavě
v roce 2021.

RNDr. Chalupová vyjádřila názor, že spolek má za velký cíl vzdělávání národa o vlastních dějinách,
což v současné době chybí.
Mgr. Tomčo znovu připomněl, že v roce 2021 bude výročí 1100 let od smrti sv. Ludmily, která je
osobností nejen národního, ale i mezinárodního významu. Spolek a s ním i město Beroun budou
získávat na důležitosti.

Mgr. Kus přiblížil cíle spolku připravit nejen jednorázovou akci, ale vytvořit z Tetína poutní místo
s významem náboženským a kulturním a připomínat i jeho význam státotvorný.
RNDr. Chalupová vyzdvihla i význam pro posílení cestovního ruchu pro náš region.

Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.

Usnesení č. 131/2018

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s přihlášením města Beroun za člena spolku Svatá Ludmila
1100 let, z.s., za dodržení podmínky, že členský příspěvek bude ve výši 20.000,- Kč ročně,
k l. l. 2019

Výsledek hlasování: pro -19, proti - 0, zdržel se - O
Usnesení bylo přijato jednomyslně.

14. Volba člena kontrolního výboru

Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že na ustavujícím zasedání zastupitelstva města
dne 5. 11. 2018 byl zřízen finanční výbor a kontrolní výbor a bylo určeno, že oba výbory budou
pětičlenné. Kromě předsedy kontrolního výboru byli zvoleni další tři členové tohoto výboru, takže
kontrolní výbor má zatím jen čtyři členy. Volba pátého člena kontrolního výboru je zařazena
na program dnešního zasedání zastupitelstva.

RNDr. Chalupová navrhla provést volbu člena kontrolního výboru bez volební komise, aklamací
o jednotlivých navržených kandidátech.

Nikdo ze zastupitelů neměl námitku ani jiný návrh a bylo přistoupeno ke hlasování o způsobu
provedení volby.
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Usneseníč. 132/2018

Zastupitelstvo města Beroun rozhoduje, že volba člena kontrolního výboru bude probíhat
aklamací, pro volbu nebude zřízena volební komise a tuto volbu bude řídit předsedající zasedání
zastupitelstva.
Výsledek hlasování: pro -19, proti - 0, zdržel se - O
Usnesení bylo přijato jednomyslně.

RNDr. Chalupová připomněla, že členové kontrolního výboru nemusí být členy zastupitelstva
města. V případě více navržených kandidátů na jednu obsazovanou funkci člena kontrolního
výboru bude o kandidátech hlasováno v abecedním pořadí podle jejich příjmení a každý zastupitel
může dát svůj hlas „pro" pouze jednomu z kandidátů. V případě zvolení některého z kandidátů
volba končí a o dalších navržených kandidátech se už nebude hlasovat.
RNDr. Chalupová požádala o návrhy na kandidáty člena kontrolního výboru.

Člen zastupitelstva lne, Petr Veselý navrhl zvolit členem kontrolního výboru Mgr. Michala
Štorkána, který s kandidaturou souhlasí.
Člen zastupitelstva Mgr. Kus navrhl zvolit členem kontrolního výboru Ing. Josefa Setničku, který
s kandidaturou souhlasí.
RNDr. Chalupová uvedla, že je pověřena kandidátem Ing. Tučkem sdělit, že na svou kandidaturu
rezignuje z důvodu pracovní vytíženosti.

Bylo přistoupeno k volbě.

Výsledek hlasování:

Ing. Josef Setnička
Ing. Michal Storkán

pro-6
pro -13

Usnesení č. 133/2018

Zastupitelstvo města Beroun volí člena kontrolního výboru pana Mgr. Michala Storkána.
Výsledek hlasování: pro -13
Usnesení bylo přijato.

15. Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města

Zápis č. 5/2018 ze zasedání finančního výboru, konaného dne 26. listopadu 2018

RNDr. Chalupová uvedla, že zápis ze zasedání finančního výboru byl z většiny projednán u bodů
jednání týkajících se rozpočtového opatření a rozpočtu města.

Usnesení č. 134/2018
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 5/2018 ze zasedání finančního výboru
konaného dne 26. listopadu 2018.
Výsledek hlasování: pro -18, proti - 0, zdržel se - O
Usnesení bylo přijato.
Jeden zastupitel nebyl v době hlasování přítomen v jednací místnosti.

Zápis č. 6/2018 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 3. 12. 2018
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16.

RNDr. Chalupová požádala o provedení zápisem předsedu kontrolního výboru Ing. Petra Veselého.
Ing. Petr Veselý vyzval zastupitele, aby se s jakýmkoliv námětem na kontrolní činnost na něj
obrátili. Vyjádřil názor, že kontrolní výbor slouží zastupitelstvu města a radě města, aby jejich
činnost byla v pořádku. Zároveň předložil zastupitelstvu města Plán kontrolní činnosti na rok 2019
ke schválení.

Mgr. Kus připomněl, že kontrolní činnost se musí řídit zásadami pro kontrolní činnost výborů.
RNDr. Chalupová připomněla, že kontrolní výbor i finanční výbor se vyjadřují ke všem koncepčním
materiálům předkládaným ke schválení zastupitelstvu města.

RNDr. Chalupová zahájila hlasování.

Usneseníč. 135/2018
Zastupitelstva města Beroun schvaluje Plán kontrolní činnosti kontrolního výboru na rok 2019.
Výsledek hlasování: pro -19, proti - 0, zdržel se - O

Usnesení bylo přijato jednomyslně

Usnesení č. 136/2018

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 6/2018 ze zasedání kontrolního výboru
konaného dne 3. 12. 2018.

Výsledek hlasování; pro -19, proti - 0, zdržel se - O
Usnesení bylo přijato jednomyslně

Různé

RNDr. Chalupová informovala o vyhodnocení soutěže My třídíme nejlépe. Město Beroun
se umístilo na l. místě v kategorii měst nad 10 tisíc obyvatel ve Středočeském kraji. Součástí
hodnocení je i šek v hodnotě 60 tisíc Kč. Poděkovala obyvatelům města za třídění odpadků.
Do následné diskuze se zapojil Ing. Petr Veselý s poznámkou, že je skvělé, že občané třídí odpad,
ale ještě lepší by bylo, kdy se odpad neprodukoval.
Mgr. Zálom vyzval vedení města, aby svoz odpadu byl veřejnou službou, kterou si občané již

zaplatili prostřednictvím daní, a do budoucna se uvažovalo o zrušení poplatku za svoz odpadu.
Mfir. Voldán nastínil způsob třídění odpadů na Vysočině.
RNDr. Chalupová připomněla, že počet kontejnerů ve městě Beroun je mnohem menší a není ani
místo kam je postavit.

Diskyze zastypjtelu

Dále se do diskuze zapojil Mgr. Šimon, MPA, s připomínkou, že byl jmenován členem komise
zdravotnictví a sociálních věcí. Toto jmenování s ním nebylo předběžně projednáno a proto
jmenování odmítl.

RNDr. Chalupová se jménem rady města omluvila a podotkla, že měla informaci o tom, že
Mgr. Šimon, MPA, hodlá v uvedené komisi pracovat. Zdůraznila, že rada města oceňuje jeho
dosavadní práci v komisi a měla zájem o její pokračování.

Mgr. Voldán zmínil svůj podnět, který předložil radě města: Vyčlenění položky nefinanční dary
pro dobrovolné sázení v rámci stávající kapitoly "údržba městské zeleně" a to ve výši 200 000,- Kč
a Podpora komunitního života ve městě Beroun, Dotázal se, jak dále postupovat.
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RNDr. Chalupová uvedla, že těmito návrhy by měly zabývat komise životního prostředí
a pracovní skupina pro revitalizaci sídlišť, propracovat je a předložit radě města k projednání.

Zastupitel pan Machart se vrátil k diskuzi, která byla vedena v souvislosti s projednáváním
rozpočtu města Beroun. Dotázal se, zda zastupitelé mohou dostat výsledky hospodaření
organizací v termínu konec března 2019.
Pan Machart formuloval usnesení návrhu:

Zastupitelstvo města Beroun požaduje předložení výsledků hospodaření za rok 2018 a předložení
podrobného návrhu rozpočtu na rok 2019 od Městského kulturního centra Beroun, Berounské
sportovní, a. s., Parkováni Beroun s. r.o.

Měr. Kus upozornil, že všechny tyto společnosti předkládají radě města kompletní účetní závěrky
a výsledky hospodaření.
V diskuzi byl upřesněn termín předložení požadovaných dat do termínu zasedání zastupitelstva
v červnu 2019.

RNDr. Chalupová dále upřesnila znění usnesení dle výsledků diskuze zastupitelů:
Zastupitelstvo města Beroun ukládá tajemníkovi městského úřadu, aby v termínu před zasedáním
zastupitelstva v červnu 2019 předložil výsledky hospodaření za rok 2018 a předložení podrobného
návrhu rozpočtu na rok 2019 od Městského kulturního centra Beroun, Berounské sportovní, a.s„
Parkování Beroun s. r. o.

lne. Randa podotkl, že tyto organizace jako podnikatelské subjekty nejsou povinny dělat rozpočet.
Výsledek hospodaření za rok 2017 společnosti Berounská sportovní je uložen u obchodního
rejstříku a je veřejně přístupný.

RNDr. Chalupová zahájila hlasování o protinávrhu pana Macharta.
Výsledek hlasování: pro - 4, proti - 5 , zdržel se - 9.
Protinávrh nebyl přijat.

RNDr. Chalupová konstatovala, že protinávrh nebyl přijat. Vyzvala všechny zastupitele, aby
informace požadovali na finančním odboru, který shromažďuje informace výše uvedených
společnosti.

Měr. Eva Chlumská se omluvila a opustila zasedání zastupitelstva města v 18. 45 hod.
Dále přítomno 18 členů zastupitelstva.

17. Dotazy, připomínky a podněty

lne. Petr Veselý se přihlásil s podnětem týkající se termínu zahájení zasedání zastupitelstva. Navrhl
posunout začátek na pozdější hodinu, aby se mohlo zúčastňovat více veřejnosti
RNDr. Chalupová konstatovala, že o podobných návrzích se již uvažovalo. Navrhla formulovat
návrh k projednání radou města.
Inp. Setnicka navrhl organizovat jednání v jiný den než ve středu.

17



Diskuze veřejnosti

Z přítomné veřejnosti se do diskuze přihlásila paní Káchová, členka Osadnfho výboru Zavadilka.
Paní Káchová se dotázala, zda lze upozornit majitele podchodu pod železnicí na Závodí na velký
nepořádek.

RNPr. Chaluppvá konstatovala, že ví o tomto problému a zkusí projednat s majitelem.

Dále se do diskuze zapojila Mgr. Ludvíkova, ředitelka Městské knihovny Beroun. Uvedla, že
finanční výbor navrhl vedení města zabývat se optimalizací nákladů na účetní služby v městské
knihovně, a dotázala se na jakém základě došli k závěru, že náklady jsou příliš vysoké.
Ing. Burkert, předseda finančního výboru, uvedl, že je to spíše návrh na optimalizaci.
Mgr. Ludvíkova konstatovala, že účetní firma pracuje pro městskou knihovnu od roku 2008 stále
za stejnou cenu, toto je první navýšení ceny. Ze strany vedení města nebyly žádné výtky k práci
této účetní firmy.
Mgr. Voldán uvedl, že porovnávali náklady s jinými organizacemi města, zaujal je nárůst ceny,
ale je potřeba udělat podrobnější rozbor.
RNDr. Chalupová připomněla, že Mgr. Ludvíkové končí ve funkci ředitelky městské knihovny
a poděkovala jí za vykonanou práci.

18. Závěr

Starostka RNDr. Chalupová

Poděkovala za aktivní, konstruktivní a podnětné jednání, za nové aspekty a pohledy.
Popřála krásné vánoční svátky a zdraví a štěstí v novém roce.
Zasedání zastupitelstva ukončila v 19. 12 hodin.

.^
RNDr. Soňa Chalupová
starostka města Beroun

Zapsala : Leona Pinkasová V Berouně dne 27. 12. 2018

Diskuze byla zaznamenána stručnou formou.

S plným zněním diskuze se lze seznámit v archivu videopřenosů na webových stránkách města.

Ověřili: Mgr. Miroslava Holubová

Ing. Petr Veselý

-/6-ůd^
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